
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 5. november 2014 

Tilstede: Erik Molnit, Flemming Olesen, Kim Pedersen, Jon Viderø, Henrik Fjordager & Mads Blume 

Dagsorden: 

1. Legeplads status: 

 

Legepladsen er nu helt færdig, og Mads og Jon går videre med at forsøge at søge nogle sponsorer til 

dækning af udgifterne for 2015. 

 

Månedsrapporter er klaret, og der er nu styr på processen. Mads står for det hver måned. 

 

Henrik har malet begge fodbold mål og sat nye net fast. 

 

Jon har fået styr på forsikringen til legepladsen. 

 

Kommunen har været hjælpsom at opsætte en skraldespand som de også tømmer ved legepladsen.  

 

2. Søge Nordea fonden: 

 

Erik søger fonden efter 2 sæt borde bænke, som vi kan opstille ved legepladsen. 

 

Der har været lidt efterspørgsel omkring belysning på stien som går gennem det grønne område. 

Henrik vil søge, efter nogle kvalitets solcelle lamper som muligvis kan lyse lidt af stien op. 

 

3. Økonomi: 

 

Status på kontingenter, er at Flemming vil rykke for de som ikke har indbetalt endnu. 

 

Adresse liste er opdateret efter nye beboere er kommet til. 

 

Balance er gennemgået og balancerer. 

 

 

4. Skovbærvej som nyt medlem i grundejerforeningen: 

 



Vi ser ingen ide i at skovbærvej bliver medlem af grundejerforeningen, idet vejen er en privat fælles 

vej. 

 

Det var vist også hvad de selv er kommet frem til, men vi fik debatteret emnet. 

 

 

5. Parkering på fortov og vejen: 

 

Der vil blive taget kontakt til de som ikke overholder reglerne, om at det ikke er tilladt at parkere på 

fortov eller veje. Alle beboere skal kunne parkere deres biler inden på grunden, kun af sikkerheds 

grunde og så alle vores børn kan lege og komme sikkert rundt på fortovet. 

 

 

6. Næste møde / mødestruktur: 

 

Næste bestyrelsesmøde er mandag D. 14 Jan 2015 kl. 1800, hos Kim, Slåenvej 13. 

Kim husk vi ser frem til dagens kage  

 

7. Evt.: 

Henrik har tjekket mail. 

Erik indhenter tilbud på ny petanque bane, som muligvis vil være en del af vores forlag ved 

generalforsamlingen i 2015. 

Banen som skal bygges er 4 x 15 m. (30 cm dyb, 10 cm singles, 15 cm stabil, 5 cm stenmel.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


